
1 
 

Protokół 

z V Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 31 marca 2015 r. 

Posiedzenie V Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

 Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram V Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: Panią Wójt, zaproszonych gości, 

radnych, sołtysów oraz przybyłych mieszkańców gminy Sadlinki. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki odczytał porządek obrad. Zaproponowano aby 

wykreślić pkt 12 dotyczący podjęcia uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności oraz dodać do porządku 

obrad uchwałę uchylającą uchwałę Nr III/13/2014 Rady Gminy Sadlinki z dnia 23 grudnia 

2015r. w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego oraz uchwałę w sprawie emisji 

obligacji. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie przedstawiciela Starostwa Powiatowego w Kwidzynie. 

3. Podziękowania Wójta ustępującym sołtysom za długoletnią współpracę. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2015r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Sadlinki środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2016. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/133/2008 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 27 czerwca 2008 roku oraz Uchwały Nr XIX/149/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Sadlinki do stowarzyszenia Powiślańska 

Lokalna Grupa Działania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sadlinki do wspólnego 

przygotowania i opracowania Lokalnej Strategii Rozwoju na obszarze Powiślańskiej 

Lokalnej Grupy Działania w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 

2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia                      

o powierzeniu przez Gminę Miejską Kwidzyn Gminie Sadlinki realizacji zadania 

publicznego w zakresie świadczenia usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi       

w Środowiskowym Domu Samopomocy w Okrągłej Łące. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych przy 

szkole podstawowej, dla których organem prowadzącym jest gmina Sadlinki. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do spółki Zakład Utylizacji Odpadów sp.    

z o.o. z siedzibą w Gilwie Małej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Nebrowo Małe stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej 

położonej w miejscowości Nebrowo Wielkie stanowiącej własność komunalną Gminy 

Sadlinki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 2015 roku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków 

budżetu Gminy Sadlinki w latach 2015 – 2016 na realizację inwestycji usuwania          

i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest pochodzących z terenu gminy 

Sadlinki.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Wiśliny stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych przy drodze wojewódzkiej nr 611 w Bronisławowie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf obejmujących ceny i stawki opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

21. Podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę Nr III/13/2014 Rady Gminy Sadlinki z dnia    

23 grudnia 2014 r. w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji. 

24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

25. Wolne wnioski. 

26. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – przywitał wszystkich zebranych, nową radę, 

pogratulował zaszczytnej funkcji. Dodał, że w starostwie zajmuje się infrastrukturą drogową, 

kubaturową, obiektami szkolnymi. Powiat dysponuje programem rozwoju sieci drogowej 

przyjętym przez zarząd powiatu, kolejnością remontów i dróg, kolejność wg obciążenia, 

wzięto również pod uwagę wypadkowość. Drogi powiatowe na terenie gm. Sadlinki są w 

stanie zadowalającym Droga od Grabowa  do Rusinowa jest w tym  zestawieniu na wysokiej 

pozycji, w br. znajduje się na drugim czy trzecim miejscu. Remonty są robione cząstkowo, 

łatanie dziur już się rozpoczęło, zima była łagodna. Pełnomocnik omówił remont przepustów 

znajdujących się na terenie gminy Sadlinki. Dodał, że przepust w Nebrowie Wielkim jest już 

uzgodniony. Po przetargach będzie wiadomo ile będzie środków. Informacje będą przekazane 

do poszczególnych gmin. 

M. Tadejewski – radny – wskazał – jak będziecie uwzględniać ubytki, proszę uwzględnić 

ubytki koło pomnika w stronę wału. 
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J. Homa – Pełnomocnik Starosty – odpowiedział, to co nasze postaramy się naprawić. 

A. Gędłek – radna – zwróciła się z pytaniem, czy jest możliwość usunięcia poboczy              

w Olszanicy. Wystarczy jeden dzień opadów i woda zalega na całej jezdni. Utrudnia to ruch 

również pieszym. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – odpowiedział, że sprawdzi i weźmie to pod uwagę. 

E. Krajewska – Wójt – dostaliśmy odpowiedź, że pobocza nie będą robione. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – dziura na pewno będzie załatana.  

A. Gędłek – radna – fragment drogi gruntowej od P. Rutki do P. Dubika, czy ta droga 

mogłaby się zakwalifikowana do projektu modernizacji dróg powiatowych ze środków  

Narodowego Programu  Przebudowy Dróg Lokalnych i czy ta droga mogłaby się stać drogą 

gminną? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – wnioski składane do Narodowego Programu są oceniane 

w kategoriach, ta droga miałaby małe szanse. 

W. Beeg – radny -  drogi Rusinowo, Glina są dobre ale pobocza tragiczne. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – wyjaśnił, że to stara sprawa, ubytki uzupełniane były 

kamieniami, gruzem Dodać należy, że pierwsza skiba wchodzi niemalże na asfalt. 

Podejmowane były próby odtworzenia rowów ale bezskutecznie. Tam, gdzie nie ma 

inwestycji byłoby ciężko, odtworzenia były śladowe. Kilku rolników na swoich polach 

odtworzyło rowy. 

M. Gruszczyński – sołtys – wspomniał o zastoinach wody przy przystankach i dodał, że całą 

dokumentację  fotograficzną przekaże Pełnomocnikowi – P. Homa. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – transport drogowy będzie mógł się zatrzymywać na 

przystankach. 

E. Krajewska – Wójt – nawiązała do przystanków, które gmina miała wykonać do lipca 

ubiegłego roku. Poprosiła o oznakowanie przystanków – wykonanie tablic. Dodała, że jeśli 

chodzi           o studzienki i zastoiska wodne to wnioskujemy o to od dwóch lat. 

M. Gruszczyński – sołtys – dlatego dokumentacja fotograficzna. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – ustawa wchodzi w życie w 2016 r., w chwili obecnej to 

każdy samochód może się wszędzie zatrzymywać. Zgadzam się, że docelowo miejsce musi 

być oznaczone, chociaż są miejsca. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – stanowisko inspekcji transportu drogowego jest inne, 

kary są za to wielkie. 

G. Kopecki – radny – jeżeli są oszczędności za odśnieżanie, to nie można tych środków 

przenieść na remonty? 
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J. Homa – Pełnomocnik Starosty – oczywiście, tak jest robione ale wszystkie pieniądze, to 

jest za mało. 

W. Wierciński – radny – zadał pytanie – ile kosztuje 1 km asfaltu? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – trudno odpowiedzieć na to pytanie, myślę, że od kilkuset 

do miliona za 1 km. 

J. Piszczewiat – sołtys –jeśli chodzi o drogę Olszanica – Olszanica, obiecał Pan, że dowiezie 

tłucznia. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – w takie drogi wchodzimy w zakresie ograniczonym. 

M. Bryl – sołtys – jeśli będą sprawdzane studzienki koło przystanków, to proszę również 

wykonać to w Glinie. 

P. Piszczewiat – sołtys – w ubiegłym roku był  robiony przystanek w Rusinowie, w chwili 

obecnej stoi woda, trzeba postawić wiatę. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – my wiat nie stawiamy, proszę zwrócić się do P. Wójt. 

A. Wiśniewski – sołtys – to jest bardzo szeroki temat, na granicy Grabowa i Kaniczek ciężko 

jest wykonać zatoczkę, żeby autobus mógł zajechać. Właściciel gruntu wyraził zgodę na 

przekazanie gruntu nieodpłatnie pod wybudowanie zatoczki,  może można zadziałać, 

utwardzić polbrukiem. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – temat do rozważenia. 

E. Krajewska – Wójt –  mam propozycję, my zajmiemy się wykupem gruntu od razu 

oddajmy pas drogowy i proszę o wykonanie zatoczki. To nie jest nasze zadanie, my możemy 

wydzielić miejsce. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – taka zatoczka skromnie liczyć to koszt ok. 30.000 zł. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował Pełnomocnikowi J. Homa za wystąpienie 

i poprosił   aspiranta G. Marczewskiego policjanta Posterunku Policji w Sadlinkach                

o zabranie głosu. 

G. Marczewski – PP Sadlinki -  wypowiedział się na temat bezpańskich psów. Wyjaśnił, że 

jest to wielki problem. Poprosił sołtysów o zwrócenie baczniejszej uwagi aby mieszkańcy 

poszczególnych miejscowości zamykali bramki, uszczelniali płoty. Poprosił również aby nie 

dokarmiać zwierząt. Dużo osób wie, czyje to są psy, wystarczy aby powiedziano czyje to psy, 

to można by było te osoby ukarać. Wskazał również, że nie wszystkie posesje mają numery 

domów i poprosił aby zwrócono uwagę na ten problem. Wszystkie budynki winny być 

oznakowane. 

M. Zdankiewicz – radny -  już była taka akcja, którą prowadziłem z sołtysem i policjantem. 

Psy w tym dniu wszystkie były uwiązane. Zdążyliśmy tylko zjechać i psy biegały już luzem. 

Może chociaż jeden mandat w każdej wsi. 
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G. Marczewski – PP. Sadlinki – proszę wskazać właściciela psa to ukarzemy mandatem. 

Jeżeli osoba nie przyjmie mandatu, skierujemy sprawę na drogę sądową. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował Marczewskiemu za wypowiedzi. 

O godz.  16
45

 Sesję opuściła Anna Michalska. 

Ad. 3.  

Pani Wójt Elżbieta Krajewska złożyła podziękowania i wyrazy wdzięczności  wszystkim 

ustępującym sołtysom za wieloletnią, wytrwałą pracę na rzecz Gminy Sadlinki i jej 

mieszkańców. Życzyła wszelkiej pomyślności, samych dobrych chwil w życiu osobistym        

i wielu powodów do zadowolenia z własnych dokonań, a także sukcesów w podejmowaniu 

kolejnych wyzwań. Najdłużej funkcję sołtysa pełnił Pan Grzyb Bolesław bo ponad 30 lat.  

Ad. 4. 

L. Ramza – Dudek – radna – ja mam pytanie do P. Wójt, na Pani ręce złożone zostało  

pismo dot. oświetlenia  część ul: Piaski, szczególnie dotyczy odcinka, tam gdzie wybudowały 

się nowe domy. Mieszkańcy twierdzą, że do dzisiaj nie otrzymali odpowiedzi, czy coś się      

w tej sprawie dzieje? Drugie pytanie dotyczy przejazdu przy ul: Grudziądzkiej, nieczynne 

tory, to jest droga wojewódzka, z kim można podjąć rozmowy?  Na stronie BIP  są 

nieaktualne informacje  dotyczące stanu mienia komunalnego. 

G. Kopecki – radny – ja mam trzy pytania -  chodzi o wykup metrów na drogę dot.               

P. Pazdan i P. Rybka, czy zostały już wykupione i za jakie pieniądze? No i ta nieszczęsna 

betonówka, rozmawialiśmy o postawieniu znaków skrzyżowanie dróg równorzędnych. Kiedy 

będzie numeracja   w Bronisławowie? 

B. Wiącek – radny – dowiedziałem się, że powstała nowa wiata,  zgłaszałem wniosek            

o postawienie monitoringu, który po prostu by się przydał. Koszt monitoringu jest niższy niż 

budowanie wiaty. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – na ostatniej sesji P. Wójt zapewniała, że Wiceminister 

Rolnictwa P. Plocke przyjedzie, proszę o udzielenie odpowiedzi, jakie ustalenia zostały 

zawarte i jak wygląda sytuacja dotycząca łąk nadwiślańskich? 

Ad. 5. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 6. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2015 r. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/21/2015 w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2015 r. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 7. 

M. Zdankiewicz – radny – jestem przeciwny uważam, że ten fundusz spowoduje bałagan. 

E. Krajewska – Wójt – trzeba będzie to wszystko dobrze rozważyć. Wnioski będą musiały 

być dokładnie napisane i rozliczone. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/23/2015  w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie Gminy Sadlinki środków stanowiących fundusz sołecki w roku 

budżetowym 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny przeciwny  w związku z czym 

uchwała została podjęta. 

Ad. 8. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/24/2015 w sprawie zmiany uchwały                 

Nr XVI/133/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 czerwca 2008 roku oraz uchwały               

Nr XIX/149/2013 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Sadlinki                     

do Stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa Działania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 9.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – zaproponował dyskusję odnośnie uchwały, nie było 

osób chętnych, w związku z czym Przewodniczący poprosił radnego Wiącka o odczytanie 

poniższej uchwały.  

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/25/2015 w sprawie przystąpienia Gminy 

Sadlinki do wspólnego przygotowania i opracowania Lokalnej Strategii Rozwoju na obszarze 

Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 

2014 – 2020. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił kolejną uchwałę. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/26/2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia o powierzeniu przez Gminę Miejską Kwidzyn Gminie Sadlinki 

realizacji zadania publicznego w zakresie świadczenia usług dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi w środowiskowym Domu Samopomocy w Okrągłej Łące. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 11. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/27/2015 w sprawie określenia kryteriów  na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów 

przedszkolnych przy szkole podstawowej, dla których organem prowadzącym jest gmina 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 12. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/28/2015 w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 13.  

E. Krajewska – Wójt – poprosiła o wypowiedź Pana Prezesa Zarządu Zakładu Utylizacji 

Odpadów w Gilwie Małej Pana Zenona Kośmińskiego na temat Gilwy Małej. 

Z. Kośmiński – przywitał wszystkich zebranych i wyjaśnił, że Gilwa Mała działa na terenie 

regionu wschodniego, województwo podzielone jest na regiony,  obok Tczewa Gilwa posiada 

status Regionalnej Instalacji Przetwarzania Odpadów Komunalnych. Omówił także początki 

działania spółki, wyjaśnił, że odpady rozpoczęto przyjmować od 2005 r. i że spółka sama się 

utrzymuje. Jest to najstarszy zakład tego typu, jeżeli chodzi o ciąg technologiczny. Zakład 

przyjmuje odpady z całego powiatu kwidzyńskiego. W ubiegłym roku zakład przyjął 20.000 t. 

odpadów mieszanych. Trafiają również do zakładu odpady zielone i budowlane. Spółka 

zarabia na tyle, że odkłada na inwestycje. Dodał, że z optymizmem patrzy w przyszłość, 

spółka myśli o nowej linii na odpady surowcowe, chciałaby również korzystać ze środków 

unijnych. 

E. Krajewska – Wójt – zadała pytanie, jakie są kwatery, jak dzielone są odpady? 

G. Kopecki – radny – jakie  konsekwencje będzie ponosiła gmina, jeśli gmina nie przystąpi 

do tej spółki? 

Z. Kośmiński – będzie bez zmian. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – Panie Prezesie  jeśli wykupimy, przystąpimy, czy nasz 

przedstawiciel będzie przedstawicielem w zarządzie? 

Z. Kośmiński – układ jest taki, wg zapisu w radzie nadzorczej jest dwóch przedstawicieli 

reprezentujących pozostałe gminy. 
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W. Berent – Przewodniczący Rady – czy skupujecie odpady od gmin spoza terenu powiatu? 

Z. Kośmiński – odpowiedział, że tak, są  zagospodarowane. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – i takie same ceny np. jak dla gmin z terenu naszego 

powiatu? 

Z. Kośmiński – odpowiedział, że tak. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował P. Kośmińskiemu i przedstawił uchwałę     

w sprawie przystąpienia do spółki Zakład Utylizacji Odpadów sp. z o.o. z siedzibą w Gilwie 

Małej. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/22/2015 w sprawie przystąpienia do spółki 

Zakład Utylizacji Odpadów sp. z o.o. z siedzibą w Gilwie Małej. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu w związku 

z tym uchwała została podjęta. 

Ad. 14. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/29/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nebrowo Małe stanowiących 

własność Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  w związku z tym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 15. 

E. Krajewska  - Wójt – wyjaśniła, że Rada Sołecka  Nebrowo Wielkie dostarczyła 

pozytywną opinię odnośnie sprzedaży nieruchomości lokalowej położonej w Nebrowie 

Wielkim. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/30/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości lokalowej położonej w miejscowości Nebrowo Wielkie stanowiącej własność 

komunalną Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu, 1 radny 

był  przeciwny w związku z tym uchwała została podjęta. 

 

Ad. 16. 

M. Zdankiewicz – radny – wyjaśnił, że rozmawiał z P. Żółkowską Ewą i potwierdził, że ona 

zgadza się  w bieżącym roku ale w następnym trzeba będzie szukać kogoś innego. 
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B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/31/2015 w sprawie wyrażenia przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie w 2015 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  w związku z tym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 17. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/32/2015 w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Sadlinki w latach 2015 – 2016 na realizację 

inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest pochodzących          

z terenu gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  w związku z tym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 18. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/33/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wiśliny stanowiących własność Gminy 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  w związku z tym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 19. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr V/34/2015 w sprawie wstępnej lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drodze wojewódzkiej nr 611 w Bronisławowie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  w związku z tym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 20. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf 

obejmujących ceny i stawki opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/35/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf 

obejmujących ceny i stawki opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 8 radnych wstrzymało się od głosu w związku  

z tym uchwała została podjęta. 
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Ad. 21. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  przedstawił uchylającą Uchwałę Nr III/13/2014 Rady 

Gminy Sadlinki z dnia 23 grudnia 2014 r. w sprawie: zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/36/2015 uchylającą Uchwałę Nr III/13/2014 

Rady Gminy Sadlinki z dnia 23 grudnia 2014 r. w sprawie: zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 22. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  przedstawił uchwałę w sprawie emisji obligacji. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr V/37/2015 w sprawie emisji obligacji. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 23. 

Za przyjęciem protokołu z obrad IV Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 radnych,          

w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 24.  

E. Krajewska – Wójt -  jeżeli chodzi o oświetlenie ul: Piaski, nie odpowiem dzisiaj na to 

pytanie, na jakim etapie, ponieważ jest późno i nie ma już pracowników. Każdy chciałby mieć 

oświetlenie na swoim osiedlu. Trudno jest wypośrodkować  na jakim osiedlu wybudować 

oświetlenie. Natomiast jeżeli chodzi o przejazd przy ul: Grudziądzkiej to jest gorzej niż było, 

tory wychodzą na zewnątrz. Tory były zalane asfaltem ale to tylko pogorszyło sytuację. 

Strona BIP faktycznie nie zawiera aktualnej informacji o stanie mienia komunalnego. 

Poprzedni Sekretarz nie umieszczał na stronie, obecny dopiero trzy dni temu polecił                

o umieszczenie na stronę. Wykup gruntów P. Pazdan i P. Rybki – jesteśmy na tym samym 

etapie, nie zostało wykupione, do tej pory się nie zdecydowali. Tam wyszedł koszt 1.000 zł od 

jednego i drugiego. Betonówka – będzie to rozpatrywane i sukcesywnie wykonywane. 

Oznakowanie numeracji domów, trzeba przyznać, że to jest duży koszt, jednakże będziemy 

starali się do końca roku to zadanie zakończyć.  Jeżeli chodzi o monitoring to jest w trakcie 

wykonywania. Pan Wiceminister  Plocke nie powiedział nic konkretnego, nie powiedział nic, 

co by nas zadowoliło. 

M. Tadejewski – radny -  prosiłem, żeby właściciel jeziora ustosunkował się na jakich 

zasadach to wszystko będzie. Chciałbym na piśmie jakie warunki będą odnośnie korzystania    

z jeziora. 
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E. Krajewska – Wójt -  mówiłam, że to jest niedopuszczalne, żeby nie było możliwości 

dostępu do jeziora, ma być stosowna umowa. 

Ad. 25. 

M. Tadejewski – radny – rozmawialiśmy o oznakowaniu numeracji domów, czy jest 

gwarancja na to, że będzie zrobione? 

E. Krajewska – Wójt -  tak, jest gwarancja. 

M. Tadejewski – radny – jeszcze prosiłbym o konserwację placów zabaw, w centrum wsi. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – jako były członek Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Sadlinkach pytam przewodniczącego komisji – kiedy Pan się 

dowiedział o tym, że mnie odwołano? 

J. Piskor – radny -  Pan Damaziak skończył pracę w komisji, bo my chcieliśmy aby w skład 

komisji wszedł Kierownik Posterunku Policji w Sadlinkach. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – pytanie do P. Wójt – co było przyczyną odwołania 

mnie, jestem najbardziej przeszkolonym członkiem w tej komisji. Ustawa również mówi         

o tym, że osoby w komisji powinny być przeszkolone, co się właściwie stało? 

E. Krajewska – Wójt -  Wójt ma prawo powoływania i odwoływania członków komisji. 

Brałam pod uwagę krytykę pod kątem komisji. Nie chcę powoływać dużo członków komisji . 

Został Pan powołany, kiedy pracował w Policji. Kierownik Posterunku Policji zna tematy 

dotyczące spraw, problemów komisji. Chciałam aby komisja pracowała trochę inaczej. Nie 

muszę uzasadniać dlaczego. Miałam prawo i uczyniłam to. Powołałam również pedagoga 

szkolnego z uwagi na bliższą współpracę z dziećmi. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – ładnie, słodko Pani mówi byliśmy razem na 

szkoleniu (odczytał art. dotyczący pracy w komisji). Nie była Pani jeszcze Wójtem, nie 

złożyła przysięgi. Pani powinna mnie poinformować. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – proszę ten problem rozwiązać na komisji alkoholowej 

lub złożyć pismo na moje ręce a ja skieruję go do P. Wójt. Myślę, że te sprawy będą 

rozpatrywane na komisji. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – przy okazji chciałem podziękować Panu Piskorowi, 

tak się nie robi a  czy uchwała o wodzie została podjęta? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – tak uchwała została podjęta. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – z tego co wiem, to uchwała nie została podjęta. 

G. Kopecki – radny – proszę o posprzątanie placu zabaw w Bronisławowie, są tam chwasty, 

mlecze i proszę o konserwację. 
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B. Wiącek – radny -  wrócę do tematu narkotyków, dlaczego komisja alkoholowa nie 

spotkała się z dyrektorami? Uważam, że jest to bardzo ważne. Chciałbym w tym spotkaniu 

uczestniczyć. 

A. Kulesz – kierownik GOPS – jeżeli chodzi o współpracę ze szkołami, to jest dobra. Pani 

pedagog wszystko na bieżąco nam przekazuje, jesteśmy w ścisłym kontakcie. Nie mamy 

wiedzy na dzień dzisiejszy, czy w ogóle były to narkotyki, poczekajmy na rozstrzygnięcie. 

B. Wiącek – radny -  chodzi o trzy drogi prostopadłe do ul: Akacjowej, użyta technologia 

jest niezadowalająca. 

E. Krajewska – Wójt -  nigdy nie jest tak, żeby się wszystkim wszystko spodobało. Nie 

jesteśmy w stanie wykonać dróg asfaltowych, nie stać nas na to. Mieszkańcy chcą dróg 

asfaltowych. W tym roku będzie robiona ul: Polna. Wydajemy na drogi bardzo dużo. Chcemy 

odejść od szlaki, to nie jest ta jakość,  jaka była kiedyś. 

B. Wiącek – radny -  jaki jest cel budowania takich dróg, może lepiej byłoby poczekać na 

asfalt? 

E. Krajewska – Wójt -  naprawdę, w chwili obecnej nas nie stać. 

M. Zdankiewicz – radny – to jest skierowane do komisji ładu i porządku publicznego. 

M. Tumiłowicz – radny -  wnioskuję aby zaprosić kierownika spółek wodnych na komisje. 

J. Gutmański – radny – proszę zaprosić przedstawicieli koła łowieckiego „Daniel”                 

i „Odyniec”  na następną sesję. 

E. Krajewska – Wójt -  Panie radny Wiącek, jeżeli Pan chce uczestniczyć w spotkaniach 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Sadlinkach to będzie Pan 

zapraszany. Nikt nie zabroni uczestniczenia w komisji. 

B. Wiącek – radny -  wyrażam taką chęć. Chciałbym dodać, że proponuję aby zaprosić na 

następną sesję kogoś z zarządu dróg wojewódzkich. 

Ad. 26. 

W. Berent – Przewodniczący Rady –  o godz. 19
15 

zamknął obrady V Sesji Rady Gminy 

Sadlinki. 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 

 

 

 

 


